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P R O T O K Ó Ł  NR XIII/15 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 30 czerwca 2015 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Jacka Niezgodzkiego 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Ponikwia Kazimierz   - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska – Jaworowicz Joanna - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna  - Radca Prawny 

5/ Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności w 

załączeniu./  
 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Niezgodzki 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad.  
 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił proponowany porządek 

obrad: 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014 rok. Podjęcie uchwał 

w sprawie: 

3.1 rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu za 2014 rok; /numer druku XIII/5/15/ 

3.2 udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kożuchowa za 2014 rok; /numer druku 

XIII/6/15/ 

4. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

5. Wykonanie Funduszu Sołeckiego za I półrocze 2015 roku 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

6.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2015 rok. /numer druku 

XIII/1/15/ 
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6.2. zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2015-2024; /numer druku XIII/2/15/ 

6.3. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków; /numer druku 

XIII/3/15/ 

6.4. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków; /numer druku 

XIII/4/15/ 

6.5. przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Bielic i Lasocina w zakresie 

projektów statutów sołectw; /numer druku XIII/7/15/ 

6.6. zmian w statucie Gminy Kożuchów; /numer druku XIII/815/ 

6.7. bezprzetargowej dzierżawy nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność 

Gminy Kożuchów; /numer druku XIII/9/15/ 

6.8. zmieniająca uchwałę w sprawie bezprzetargowej dzierżawy nieruchomości 

niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Kożuchów; /numer druku 

XIII/10/15/ 

6.9. zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

niepublicznym przedszkolom i niepublicznym innym formom wychowania 

przedszkolnego prowadzonym na terenie Gminy Kożuchów; /numer druku 

XIII/11/15/ 

6.10. zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół publicznych oraz trybu i zakresu 

przeprowadzenia kontroli prawidłowości wykorzystania udzielonej dotacji; /numer 

druku XIII/12/15/ 

6.11. zawarcia przez Gminę Kożuchów wspólnie z gminami: Bytom Odrzański, 

Kolsko, Nowa Sól, Nowa Sól – Miasto, Nowe Miasteczko, Otyń, Siedlisko 

porozumienia w sprawie współdziałania w realizacji zadania publicznego pn.: 

"Przyjazna Komunikacja Publiczna w Nowosolskim Obszarze Funkcjonalnym".; 

/numer druku XIII/13/15/ 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XI. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie w punkcie 

6.12. porządku obrad sesji punktu: podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów likwidacji zbiorników na 

nieczystości płynne na terenie Gminy Kożuchów. /numer druku XIII/14/15/ 

Wniosek został przyjęte jednogłośnie. /za – 14/ 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek o wprowadzenie  

w punkcie 7 punktu - Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XII. 

Wniosek został przyjęte jednogłośnie. /za – 14/ 
 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014 rok. Podjęcie uchwał 

w sprawie: 

3.1 rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu za 2014 rok; /numer druku XIII/5/15/ 

3.2 udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kożuchowa za 2014 rok; /numer druku 

XIII/6/15/ 

4. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

5. Wykonanie Funduszu Sołeckiego za I półrocze 2015 roku 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

6.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2015 rok. /numer druku 

XIII/1/15/ 

6.2. zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2015-2024; /numer druku XIII/2/15/ 

6.3. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków; /numer druku 

XIII/3/15/ 

6.4. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków; /numer druku 

XIII/4/15/ 

6.5. przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Bielic i Lasocina w zakresie 

projektów statutów sołectw; /numer druku XIII/715/ 

6.6. zmian w statucie Gminy Kożuchów; /numer druku XIII/815/ 
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6.7. bezprzetargowej dzierżawy nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność 

Gminy Kożuchów; /numer druku XIII/9/15/ 

6.8. zmieniająca uchwałę w sprawie bezprzetargowej dzierżawy nieruchomości 

niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Kożuchów; /numer druku 

XIII/10/15/ 

6.9. zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

niepublicznym przedszkolom i niepublicznym innym formom wychowania 

przedszkolnego prowadzonym na terenie Gminy Kożuchów; /numer druku 

XIII/11/15/ 

6.10. zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół publicznych oraz trybu i zakresu 

przeprowadzenia kontroli prawidłowości wykorzystania udzielonej dotacji; /numer 

druku XIII/12/15/ 

6.11. zawarcia przez Gminę Kożuchów wspólnie z gminami: Bytom Odrzański, 

Kolsko, Nowa Sól, Nowa Sól – Miasto, Nowe Miasteczko, Otyń, Siedlisko 

porozumienia w sprawie współdziałania w realizacji zadania publicznego pn.: 

"Przyjazna Komunikacja Publiczna w Nowosolskim Obszarze Funkcjonalnym".; 

/numer druku XIII/13/15/ 

6.12. określenia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów 

likwidacji zbiorników na nieczystości płynne na terenie Gminy Kożuchów; /numer 

druku XIII/14/15/ 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XI i nr XII 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/  
 

Do pkt.2 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację z prac Burmistrza 

między sesjami. /Informacja w załączeniu./ 
 

Do pkt.3. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna - Skarbnik Gminy, przedstawiła sprawozdanie  

z wykonania budżetu gminy za 2014 rok wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego. Odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej do sprawozdania  

z wykonania budżetu /Uchwała w załączeniu/. 
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Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, przedstawił 

stanowisko Komisji Rewizyjnej do sprawozdania finansowego, przedstawił wniosek 

Komisji o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Kożuchowa. /W załączeniu./ Odczytał 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej do wniosku Komisji. /Uchwała w załączeniu./ 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zwrócił 

uwagę, iż budżet w głównej mierze realizowany był przez poprzednią Radę i Burmistrza. 

Obecna Rada w niewielkiej części uczestniczyła w jego realizacji. 

Grzelak Dorota – Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, 

pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu. Zapytała, czy Gmina 

będzie próbowała odzyskać środki z podatku Vat. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że jeżeli będzie taka możliwość to 

Gmina będzie starała się odzyskać środki z podatku. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, stwierdził, że 

nie wszystko było idealnie, ale trudno oceniać Burmistrza po miesiącu pracy. Należy dać 

szansę nowej władzy i zachęcić Burmistrza i Skarbnika do merytorycznej pracy. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przypomniał sytuację z grudnia, kiedy 

„walczyliśmy” o terminowe zakończenie inwestycji ulicy Kraszewskiego, aby nie stracić 

dofinansowania. Do tej inwestycji z budżetu Gminy musieliśmy dołożyć 3500 000 zł. 

Nie rozpoczęto planowanej budowy skateparku z uwagi na to, że pomimo wielu 

przetargów nie wyłoniono wykonawcy. Przypomniał, również o nowej koncepcji 

targowiska. Koszt budowy, to ok. 2 500 000 zł. w chwili obecnej czekamy na ogłoszenie 

konkursów w ramach PROW-u. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził że budżet jest bardzo 

nadwyrężony, aby zakończyć inwestycję Gmina musiała dołożyć środki z własnego 

budżetu. 
 

Do pkt.3.1. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2014 rok. /numer druku XIII/5/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 
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Do pkt.3.2. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kożuchowa za 2014 rok. /numer druku 

XIII/6/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, podziękował radnym Rady Miejskiej za 

udzielenie absolutorium za rok 2014. 
 

Do pkt.4. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie wniosków  

i interpelacji w formie ustnej lub pisemnej.  

Perdian Halina – radna, zapytała czy prawdą jest, że poprzedni Prezes PUK „Uskom” 

zostawił zadłużenie w wysokości 330 000 zł., zapytała czy prawdą jest że Prezes otrzyma 

odprawę w wysokości 100 000 zł. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że sprawdzi, te informacje i udzieli 

odpowiedzi. 

Ponikwia Kazimierz - Sekretarz Gminy, uzupełnił, że dług P.U.K. „Uskom” wynosił 

około 6 000 000 zł. Na walnym zgromadzeniu, które odbyło się dwa dni przed końcem 

kadencji dokonano zmniejszenia kapitału zakładowego Spółki w celu pokrycia strat, 

które powstały w ciągu kilku7 lat. 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej wraz z Przewodniczącym 

Rady Miejskiej Jackiem Niezgodzkim, złożyli wniosek o powołanie społecznej rady ds. 

inwestycji. Zapewnił, że nie będzie to organ stojący w opozycji do Burmistrza a jego 

działalność będzie miała na celu pomoc Burmistrzowi.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zaproponował omówienie szczegółów na 

posiedzeniu Komisji. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, stwierdziła, że w poprzednim budżecie 

zaplanowano środki na kąpielisko przy ulicy Moniuszki, w chwili obecnej nic się tam nie 

dzieje. Stwierdziła, że mieszkańcy są biedni i nie stać ich na wysyłanie dzieci na 

wakacje. Zapytała, dlaczego Gmina przyjmuje śmieci obce i musi je utylizować. 
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że kąpielisko przy ul. Moniuszki 

jest bardzo niebezpieczne. W tym zakresie ma inny pomysł, który dotyczy glinianek za 

ulicą Polną.  Będzie prowadził rozmowy z przedsiębiorcami. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, stwierdziła, że Dyrektor KOKiS „Zamek” 

na Facebooku zamieszcza ogłoszenia o planowanych imprezach. Stwierdziła, że nie 

wszyscy korzystają z Facebooka i Internetu w związku z tym imprezy te są dla 

wybranych. Poprosiła o informowanie mieszkańców w formie plakatów. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że ogłoszenia o większych imprezach 

zamieszczane są zarówno w Internecie jak i w formie plakatów umieszczanych na 

słupach. Zaprosił mieszkankę do uczestnictwa w imprezach.  

Sawicka Monika – mieszkanka Kożuchowa, stwierdziła, ze przekrój społeczeństwa jest 

bardzo duży, nie wszyscy korzystają z Internetu, dlatego jeżeli zadaniem KOKiS 

„Zamek” jest szerzenie kultury, to należy dbać o dobór słów. Dyrektor KOKiS 

stwierdziła, że impreza skierowana była do osób młodych. KOKiS powinien szerzyć 

kulturę wśród wszystkich. Zgodziła się z wypowiedzią Pani Prokopiak. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, dodał, że odkąd Dyrektorem jest Urszula 

Sztochel – Matuszak imprez jest bardzo dużo. Nie na wszystkie będą drukowanie plakaty 

z uwagi na to, iż nie ma środków. Na mniejsze imprezy ogłoszenia będą umieszczane na 

stronie internetowej i na Facebooku. 

Sawicka Monika – mieszkanka Kożuchowa, zapewniła, że ma wiele szacunku do pracy 

którą wykonuje Dyrektor KOKiS. Przykre jest to, że tak niewiele osób ma możliwość 

uczestnictwa w imprezach. Stwierdziła, że wydrukowanie ogłoszenia w formacie A3 na 

zwykłej kopiarce i wywieszenie na słupie ogłoszeniowym lub wystawie sklepowej 

niewiele kosztuje. 

Ponikwia Kazimierz - Sekretarz Gminy, zapewnił, że wydrukuje plakaty na własny 

koszt. 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, uzupełnił, 

iż z informacji uzyskanych od Dyrektora KOKiS „Zamek” wynika, że zamieszczenie 

ogłoszenia w Internecie dotyczyło wyłącznie jednej imprezy i miało na celu sprawdzenie 

jaka będzie frekwencja, kiedy ogłoszenie ukarze się wyłącznie w Internecie. 

Ozgowicz Eugeniusz - Sołtys Sołectwa Mirocin Górny, porosił o udzielenie odpowiedzi 

na złożony wniosek w sprawie przekazania na rzecz mieszkańców sołectwa garaży  

i stawów. Dodał, że mieszkańcy bardzo liczą na to, że stawy i garaże znów będą do 

dyspozycji mieszkańców. Poprosił o udzielenie informacji czy mieszkańcy mają prawo 
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wykonania boiska w Mirocinie Górnym, ponieważ poprzedni Sołtys twierdzi, że teren 

jest pod ochroną konserwatora zabytków. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że obowiązywał trzymiesięczny 

okres wypowiedzenia umowy dzierżawy. Dodał, że poprzedni dzierżawca przysłał pismo 

informujące, że złoży sprawę do sądu w celu uzyskania odszkodowania. Powiedział, że 

decyzja została podjęta i zarówno stawy jak i garaże będą przekazane do korzystania na 

rzecz sołectwa. Trwają procedury mające na celu przejęcie parku na rzecz Gminy. 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, poprosił o 

szybsze działania w tych sprawach. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, zwrócił uwagę, że poprzednia władza zawarła umowę 

na okres powyżej 10 lat. Zerwanie umowy niesie za sobą pewne konsekwencje. Teren ma 

założenie pałacowo -  parkowe i może być użytkowany na cele rekreacyjne, ale nie 

można w nim umieścić pewnych stałych elementów. Jest to strefa ochrony 

konserwatorskiej. 

Brzezińska Barbara – radna, zamykając temat braku plakatów, stwierdziła, że odkąd 

jest nowy Dyrektor KOKiS „Zamek” nie otrzymuje zaproszeń na organizowane imprezy. 

Natomiast często zbyt późno dowiaduje się o terminach imprez, co uniemożliwia 

uczestnictwo w nich. Poinformowała, że odpowiedź na złożony wniosek w sprawie 

przekierowania ruchu ciężkich samochodów z ulicy Kościuszki na ulicę Kraszewskiego, 

jest niewyczerpująca. Poprosiła o ponowne rozpatrzenie wniosku mieszkańców. 

Przypomniała, że zwracała się z prośbą mieszkańców o rozważenie możliwości 

zamontowania oświetlenia na ulicy Kościuszki pomiędzy blokami. Burmistrz obiecał, że 

pojawi się na tym terenie i rozważy tą sprawę. Zapytała, czy Burmistrz wie już na czym 

problem polega i czy jest szansa na jego rozwiązanie. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zgodził, się, że teren jest niedoświetlony  

i brakuje tam kilkunastu lamp. Wraz z pracownikiem merytorycznym rozważy jakie są 

możliwości rozwiązania problemu. 

Kodzis Andrzej - mieszkaniec Kożuchowa, zapytał, czy Burmistrz 30 lipca ma zamiar 

sprzedać działkę firmie produkującej granulat. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przypomniał, że na sprzedaż działki ogłoszono 

przetarg nieograniczony, w związku z tym każdy może do niego przystąpić. Dodał, 

również, że Gmina czeka na ocenę oddziaływania firmy na środowisko. Kupno działki 

nie upoważnia do wybudowania zakładu produkcyjnego na tym terenie. 
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Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, stwierdziła, że ocenę środowiskową można 

kupić jak certyfikat. 

Kodzis Andrzej - mieszkaniec Kożuchowa zapytał, czy Burmistrz był zobaczyć podobne 

Firmy.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że radni byli w Grodzisku Wlkp. 

Firma, która funkcjonuje w Grodzisku Wlkp. nie pracuje w takiej technologii jak firma, 

która miałaby rozpocząć działalność w Kożuchowie. Poinformował, że firma pracująca  

w takiej technologii znajduje się w Inowrocławiu. Planuje odbycie wizyty w tej firmie. 

Kodzis Andrzej - mieszkaniec Kożuchowa stwierdził, że miało być zorganizowane 

spotkanie z mieszkańcami w tej sprawie. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że konsultacje społeczne 

przeprowadzone zostaną wówczas, gdy otrzymamy ocenę środowiskową. 

Kodzis Andrzej - mieszkaniec Kożuchowa, zapytał, czy jeżeli ocena nie dotrze do dnia 

przetargu to czy Burmistrz sprzeda ziemię. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że do 30 lipca ocena środowiskowa 

będzie w Urzędzie. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, zapytał, ile firma zatrudni osób. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że Firma zatrudni od 40 – 80 osób. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, stwierdził, że sprawy w których teraz toczy się dyskusja 

powinny być omawiane w sprawach różnych. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zapytał Sołtysa Sołectwa Mirocin Górny, jak w chwili obecnej funkcjonuje świetlica 

środowiskowa.  

Ozgowicz Eugeniusz - Sołtysa Sołectwa Mirocin Górny, powiedział, że w chwili 

obecnej świetlica, która funkcjonowała w byłej szkole podstawowej  zaprzestała swoją 

działalność. Nie ma pomysłu na nową lokalizację. Nie ma akceptacji mieszkańców do 

pomysłu umieszczenia świetlicy socjoterapeutycznej w świetlicy wiejskiej. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zapytał, Burmistrza, gdzie będzie funkcjonowała świetlica. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że sprawę rozważy z Panią  

M. Skibą, która zajmuje się świetlicami. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, poprosił  

o naprawienie lustra w Książu Śląskim. Stwierdził, że w tej sprawie od miesiąca dzwoni 

do pracownika merytorycznego UM. 
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Na wniosek mieszkańców, poprosił zamieszczenie w BIP protokołów  

z przeprowadzonego audytu. 

Brzezińska Barbara – radna, w odpowiedzi na stwierdzenie rango Z. Szukiełowicza 

powiedziała, że jeżeli mieszkaniec, ma problem lub sprawę to nie należy zawracać 

uwagi, na długość wypowiedzi czy punkt w którym mieszkaniec zabiera głos. Takie 

traktowanie ludzi spowoduje, to że nie będą chcieli uczestniczyć w posiedzeniach. 

Poprosiła o zachowanie spokoju. Przypomniała, że radni są dla ludzi.  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek  

o wyznaczenie terminu konsultacji z mieszkańcami w sprawie firmy produkującej 

granulat. 
 

Do pkt.5. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z wykonania 

Funduszu Sołeckiego za I półrocze 2015 roku. /Sprawozdanie w załączeniu./ 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, stwierdził, 

że wykonanie jest niezadowalające. Sołtysi cierpliwie czekają na umożliwienie 

wykorzystania środków zaplanowanych w ramach funduszu. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zgodził, się  

z wypowiedzią radnego A. Pikulskiego. Stwierdził, że może to być związane ze zmianą 

sołtysów. Poprosił Burmistrza o zmotywowanie  sołtysów do realizacji funduszu. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przypomniał, że rozpoczęła się nowa kadencja 

sołtysów i rad sołeckich. Wprowadzono wiele zmian do planów wydatkowych. Zmieniły 

się przepisy na podstawie których w ciągu roku można wprowadzić zmiany do funduszu 

soleckiego. 
 

Do pkt.6.1. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej. /Autopoprawka w załączeniu./ 

Rajewska – Jaworowicz Joanna - Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2015 rok, wraz  

z autopoprawką. /numer druku XIII/1a/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  /za – 14/      
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Do pkt.6.2. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna - Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2015-2024 wraz z autopoprawką. /numer druku XIII/2a/15/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  /za – 14/      
 

Do pkt.6.3. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków wraz z autopoprawką. /numer 

druku XIII/3a/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów.  /za  – 11   przeciw –      wstrzymało 

się od głosu –   3/ 
 

Do pkt.6.4. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków wraz z autopoprawką. /numer 

druku XIII/4/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów.  /za  – 11   przeciw –      wstrzymało 

się od głosu –   3/ 
 

Do pkt.6.5. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrza Kożuchowa,  

przedstawił projekt uchwały w sprawie przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami 

Bielic i Lasocina w zakresie projektów statutów sołectw. /numer druku XIII/7/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów.  /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało 

się od głosu – 1/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  /za – 14/ 
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Do pkt.6.6. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrza Kożuchowa,  

przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w statucie Gminy Kożuchów. /numer 

druku XIII/8/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  /za – 14/      
 

Do pkt.6.7. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrza Kożuchowa,  

przedstawił projekt uchwały w sprawie bezprzetargowej dzierżawy nieruchomości 

zabudowanej stanowiącej własność Gminy Kożuchów. /numer druku XIII/9/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  /za – 14/      
 

Do pkt.6.8. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrza Kożuchowa,  

przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie bezprzetargowej dzierżawy 

nieruchomości niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Kożuchów wraz  

z autopoprawką. /numer druku XIII/10a/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  /za – 14/      
 

Do pkt.6.9. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrza Kożuchowa,  

przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu udzielania  

i rozliczania dotacji niepublicznym przedszkolom i niepublicznym innym formom 

wychowania przedszkolnego prowadzonym na terenie Gminy Kożuchów. /numer druku 

XIII/11/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  /za – 14/      
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Do pkt.6.10. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrza Kożuchowa,  

przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu udzielania  

i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół publicznych oraz 

trybu i zakresu przeprowadzenia kontroli prawidłowości wykorzystania udzielonej 

dotacji. /numer druku XIII/12/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  /za – 14/      
 

Do pkt.6.11. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zawarcia przez Gminę Kożuchów wspólnie z gminami: Bytom Odrzański, Kolsko, Nowa 

Sól, Nowa Sól – Miasto, Nowe Miasteczko, Otyń, Siedlisko porozumienia w sprawie 

współdziałania w realizacji zadania publicznego pn.: "Przyjazna Komunikacja Publiczna 

w Nowosolskim Obszarze Funkcjonalnym". /numer druku XIII/13/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  /za – 14/      
 

Do pkt.6.12. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

określenia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów likwidacji 

zbiorników na nieczystości płynne na terenie Gminy Kożuchów. /numer druku 

XIII/14/15/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zapytał, dlaczego dofinansowana będzie tylko likwidacja zbiorników bezodpływowych. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, wyjaśnił, że likwidacja zbiorników 

bezodpływowych jest droższa, dlatego w pierwszej kolejności będzie dofinansowana ich 

likwidacja. Jeżeli będą środki w budżecie, to w kolejnych latach Burmistrz rozważy 

możliwość dofinansowania likwidacji pozostałych zbiorników. 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów.  /za – 13, przeciw – 0, wstrzymało 

się od głosu – 1/ 
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Do pkt 7. 

Brzezińska Barbara – radna, zapytała, czy sprawdzono w protokołach fakt odnotowano 

fakt zabrania głosu radnemu przez Przewodniczącego Rady. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapewnił, że w protokołach  

z ostatnich sesji, te fakty zostały odnotowane. 

Kukuć Kinga – inspektor w Wydziale Organizacyjnym, powiedziała, że na Komisji 

radna B. Brzezińska wnioskowała o każdorazowe zamieszczanie faktu zabrania głosu 

radnemu w protokołach. Nie było mowy o wcześniejszych protokołach tylko  

o protokołach kolejnych. Statut mówi w jakim terminie i w jakim trybie radny może 

zgłosić  uwagi do protokołu i w jaki sposób są uwzględniane, dlatego sprawa 

poprzednich protokołów jest zamknięta. Zapewniła, że w każdym kolejnym protokole, 

jeżeli taki fakt wystąpi, to zostanie odnotowany. Podczas sesji w dniu 2 czerwca br. 

sytuacja taka miała miejsce, fakt ten został odnotowany w protokole, uzasadniono 

również, dlaczego głos został zabrany. 

Brzezińska Barbara – radna, zapytała, czy we wcześniejszych protokołach zawierano 

takie informacje. 

Kukuć Kinga – inspektor w Wydziale Organizacyjnym, powiedziała, że we 

wcześniejszych protokołach, taka informacja nie była ujęta. W żadnej z poprzednich 

Kadencji nie było potrzeby zawierania takich informacji w protokołach. Żaden  

z Przewodniczących Rady, jak też żaden radny nie miał uwag w tym zakresie. Radna  

B. Brzezińska jest pierwszą osobą, która zwraca się z takim wnioskiem. Zapewniła 

ponownie, że fakt odebrania głosu zostanie odnotowywany w protokołach. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej nr XI/15  został przyjęty większością głosów.  / za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 1/ 

Protokół z sesji Rady Miejskiej nr XII/15  został przyjęty większością głosów.  / za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 1/ 
 

Do pkt.8. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, stwierdziła, że radny Z. Szukiełowicz 

ślubował, iż będzie bronił interesów mieszkańców. Poprosiła o nielekceważenie 

mieszkańców, którzy przychodzą na sesję. Zapytała, czy prawdą jest, że Burmistrz 

wynajął pomieszczenia po byłym POLMO za 160 tys. zł. rocznie i rezygnuje z budynku 

po Lubkonie. Stwierdziła, że za koszt wynajmu można budynek wyremontować. 

Przypomniała, że miała być zawiązana inicjatywa społeczna na rzecz zebrania pieniędzy 
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na remont lawa nad apteką w Rynku. Stwierdziła, że lew jest wizytówką miasta. 

Zapytała, dlaczego „Uskom” przyjmuje odpady na wysypisko, które później trzeba 

utylizować za duże pieniądze. Utylizacja i utrzymanie wysypiska więcej kosztuje niż 

pieniądze, które Spółka otrzymała. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, zapewnił, że ma bardzo szacunek do mieszkańców 

Kożuchowa i dba jego interes. Wytłumaczył, iż nie zabierał głosu mieszkańcom, jest 

określony program sesji w związku z tym obowiązują pewne zasady. Sprawy, które 

poruszała Pani Prokopiak należy omawiać w punkcie sprawy różne a nie w punkcie 

interpelacje wnioski i oświadczenia. Nie stosowanie się do porządku obrad powoduje 

bałagan podczas sesji. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, odpowiedział, że podjął decyzję o wynajęciu 

pomieszczeń. Decyzja podyktowana była m.in. koniecznością zainwestowania 

ogromnych środków w remont budynku po Lubkonie. Przypomniał, że budynek nie jest 

dostosowany do tego, aby ulokowane były tam biura ponieważ są tam hale produkcyjne. 

W budynku wynajmowanym od JKJ Metal są już gotowe biura. Przypomniał, że 

pracownicy OPS i Straży Miejskiej pracują w bardzo złych warunkach, niejednokrotnie 

w pomieszczeniach bez okien. Stwierdził, że uważa, iż podjęta decyzja jest słuszna ze 

względu na dobro społeczeństwa. Uzupełnił, że w budynku swoje siedziby znajdą 

również stowarzyszenia, które w chwili obecnej sprawy załatwiają w sali radnych. 

Wynajęte pomieszczenia pozwolą na spotykanie się ludzi i spędzanie wspólnie czasu.  

Zapewnił, że bardzo chciałby, aby powstała np. fundacja, która będzie zajmowała się 

ratowaniem zabytków, ale inicjatywa należy również do mieszkańców i radnych. Dodał, 

że koszty renowacji lwa są zbyt wysokie na możliwości wspólnoty mieszkaniowej. 

Na temat odpadów wypowie się prezes P.U.K. „Uskom” 

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, zapytała, jakie są plany w stosunku do 

budynku na ulicy Słowackiego. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, odpowiedział, że Gmina będzie starała się  

o dotację na remont budynku z przeznaczeniem na bibliotekę. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zapytał, czy do 

podjęcia decyzji w sprawie wynajmu nie było konieczne podjęcie uchwały przez Radę 

Miejską. 

Ponikwia Kazimierz - Sekretarz Gminy, wyjaśnił, że zgoda Rady konieczna jest  

w przypadku, kiedy Burmistrz wynajmuje pomieszczenia będące własnością Gminy. 
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Kodzis Andrzej - mieszkaniec Kożuchowa, powrócił do tematu sprzedaży działki na 

strefie przemysłowej. 

Mrowiec Paweł – mieszkaniec Kożuchowa, stwierdził, że rozumie poirytowanie jego 

przedmówcy, który mieszka w pobliżu strefy. Niestety nie można tego zmienić. 

Przypomniał, że to Burmistrz A. Ogrodnik sprzedał tam działki budowlane, ale nie udało 

się sprowadzić inwestora na strefę. Poprosił o zaufanie Burmistrzowi P. Jagasek. Zapytał, 

jaki Burmistrz miałby wpływ, gdyby działka została sprzedana na rynku wtórnym 

przedsiębiorcy, który prowadziłby uciążliwą działalność. Zwrócił uwagę, że opinia 

środowiskowa nie jest wymagana, ale Burmistrz wystąpił o nią, aby uspokoić 

mieszkańców. 

Kodzis Andrzej - mieszkaniec Kożuchowa, stwierdził, że chciałby otrzymać od 

Burmistrza gwarancje, że Firma która zostanie ulokowana na strefie nie będzie miała 

negatywnego wpływu na mieszkańców. Stwierdził, że Firma jest niesprawdzona. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że dyskusja prowadzona jest  

o czymś czego jeszcze nie ma. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, zapytała, czy Burmistrz liczy się z głosem 

mieszkańców.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zapytał, co by się stało gdyby, zaryzykował  

i okazałoby się, że Firma nie jest uciążliwa. Osiemdziesiąt osób miałoby pracę. 

Przypomniał, że w Kożuchowie jest ok. 17% bezrobocie. 

Mrowiec Paweł – mieszkaniec Kożuchowa, stwierdził, że zakłady na strefie w Nowej 

Soli również powodują hałas i zapachy. 

Drozdek Sławomir – radny Rady Powiatu Nowosolskiego, przypomniał, że dzierżawa 

stawów w Mirocinie Górnym w 2012 r. została przedłużona na 10 lat. Zapytał, czy 

dzierżawca wnosił opłaty za teren. Zapytał, czy Gmina poniesie koszty za 

wypowiedzenie umowy dzierżawy.  

Ponikwia Kazimierz - Sekretarz Gminy, przypomniał, że przed podpisaniem umowy 

ustalono, iż osoba która będzie dzierżawiła stawy miała prowadzić określoną działalność. 

W umowie zapisano, że wypowiedzenie jest możliwe wyłącznie w przypadku kiedy teren 

miałby być przeznaczony na cele publiczne. Dzierżawca wnosił, niewielką opłatę 

dzierżawną oraz podatek.  

Drozdek Sławomir – radny Rady Powiatu Nowosolskiego, zapytał, czy w ofercie 

przetargowej ujęto konieczność przedstawienia oceny środowiskowej. 
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Ponikwia Kazimierz - Sekretarz Gminy, powiedział, że ogłoszono przetarg 

nieograniczony. Z uwagi na położenie działki wymagane jest pozwolenie ze strefy na 

prowadzenie określonej działalności gospodarczej. Przypomniał o swobodzie 

prowadzenia działalności gospodarczej, dlatego wszelkie ograniczenia muszą być 

podyktowane określonymi przepisami. Ocena firmy może nastąpić po uzyskaniu raportu, 

opinii sanepidu i opinii WIOŚ. 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

przypominał, że przekazanie w dzierżawę stawów osobie prywatnej odbywało się  

w bardzo złej atmosferze. Mieszkańcy sprzeciwiali się takiemu rozwiązaniu. Mieszkańcy 

zostali pozbawieni miejsca rekreacji. W związku z całą sytuacją ze stanowiska ustąpił 

ówczesny Sołtys. Mieszkańcy w dalszym ciągu są podzieleni.  

Drozdek Sławomir – radny Rady Powiatu Nowosolskiego, powiedział, że inne gminy 

uzależniły sprzedaż gruntu od konieczności przedstawienia opinii środowiskowej. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, powtórzył, że czeka na opinię środowiskową. 

Nadmienił, że wadium jest wysokie. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, stwierdziła, że Firma ma bardzo złe opinie 

w Internecie. Kapitał zakładowy wynosi 5000 zł. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, zaproponował, zorganizowanie  

w tej sprawie spotkania z mieszkańcami. 

Kodzis Andrzej - mieszkaniec Kożuchowa, zaproponował unieważnienie przetargu. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zapytał mieszkańca czy wie, że w strefie są 

sprzedane działki na które już wydano pozwolenia na rozpoczęcie działalności. Jedna  

z nich miała produkować styropian. Zapytał jaki mamy teraz wpływ na to jak i czy 

działalność się rozpocznie i jaki będzie miała wpływ na mieszkańców.  

Kodzis Andrzej - mieszkaniec Kożuchowa, stwierdził, że Burmistrz chce dobrze dla 

Kożuchowa, ale dlaczego kosztem innych ludzi. Poprosił, aby Burmistrz wziął 

odpowiedzialność za swoje czyny. Niech Burmistrz zobowiąże się, że wyrzuci Firmę, 

jeżeli będzie zagrażała życiu ludzi. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że wielokrotnie o tym mówił 

mieszkańcowi. Powtórzył, że są służby środowiskowe, czekamy na opinię środowiskową.  

Kodzis Andrzej - mieszkaniec Kożuchowa, stwierdził, że czekamy na decyzję a za 

miesiąc ziemia będzie sprzedana. 



18 

 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, kolejny raz powtórzył, że nie musiałby robić 

oceny rozszerzonej wpływu na środowisko. Robi, to wyłącznie ze względów 

bezpieczeństwa mieszkańców. Nie jest wiadome czy opinia będzie pozytywna.  

Sawicka Monika – mieszkanka Kożuchowa, zwróciła uwagę na problem ciśnienia 

wody. Problem dotyczy magistrali zaopatrującej Kożuchów w wodę. Rura, która 

powinna mieć średnicę 400 mm miejscami ma średnicę 100 mm. W tej sytuacji nie 

pomogą żadne pompy. Zapytała, kiedy jest planowane rozpoczęcie prac przy udrożnieniu 

magistrali. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zgodził się z wypowiedzią mieszkanki. 

Powiedział, iż ma nadzieję, że do końca roku problem będzie rozwiązany. Wieża ciśnień 

podtrzyma na pewien czas ciśnienie wody, dodatkowo realizowana jest inwestycja  

w ramach którego na ulicy Elektrycznej powstanie studnia głębinowa. Dodał, że 

należałoby wymienić rury. 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, kto teraz zarządza 

inwestycjami w P.U.K. „Uskom”. Palącą sprawą jest przepompownia na ulicy 

Zygmuntowskiej. Inwestycja miała zakończyć się w maju do chwili obecnej nie ma 

żadnej informacji. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że żadna inwestycja nie jest 

zagrożona. 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, że Firma, która 

planuje zakup działki w strefie nie jest firmą wiarygodną, w związku z tym ma duże 

obawy. Zapewnił, że jest za wprowadzeniem firmy na strefę, ale chciałby żeby była to 

firma wiarygodna, spełniająca wymogi środowiskowe, dlatego też złożył wniosek  

o powołaniu społecznej rady ds. inwestycji.  

Sawicka Monika – mieszkanka Kożuchowa, stwierdził, że każda ze stron ma rację. 

Zastrzeżenia budzi niski kapitał założycielski Firmy. Zwróciła uwagę, że w Polsce nie 

ma ustalonych prawem norm smrodu. Należy podejść do tematu merytorycznie. 

Najgorszą rzeczą jest kłótnia. Poparła wniosek o zorganizowanie spotkania  

z mieszkańcami oraz powołania społecznej rady ds. inwestycji.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, zwrócił uwagę, że rada społeczna powinna być 

powołana przy Burmistrzu. 

Dundelski Daniel – mieszkaniec Kożuchowa, poprosił o zamieszczanie na stronie 

internetowej zawiadomień o terminach sesji i Komisji Stałych Rady Miejskiej. 
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Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał pismo Związku Żołnierzy 

Wojska Polskiego. Koło nr 10 im. 13 Pułku Zmechanizowanego w Kożuchowie  

w sprawie wskazania przedstawicieli do grupy inicjatywnej. /Pismo w załączeniu./ 

Brzezińska Barbara – radna, zaproponowała swoją kandydaturę.  

Rada Miejska wskazała, jako swoich przedstawicieli radnego Henryka Zielińskiego  

i radną Barbarę Brzezińską. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił przedstawicieli o bieżące 

informowanie Rady z działalności grupy inicjatywnej. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał odpowiedź na wniosek  

B. Brzezińskiej w sprawie zastrzeżeń do pracy biura Rady Miejskiej. /Odpowiedź  

w załączeniu./ 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał podziękowanie dla 

radnych, którzy przekazali własne środki finansowe na ufundowanie nagród na festyn, 

który odbył się w Przedszkolu Nr 3 w Kożuchowie.  
 

Do pkt.9. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 19.00 

 

Protokołowała                         Przewodniczący  Rady Miejskiej 
  

 Kinga Kukuć                            Jacek Niezgodzki 

 


